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Opening voorzitter 

Dirk opent de vergadering en heet iedereen welkom. Teugblik op het afgelopen jaar. 

Jeugdcommissie en sponsorcommissie is compleet. Corona hebben we hopelijk gehad, hoop 

leden hebben hierdoor opgezegd. Joyce en Patrick V. gaan de munten verder oppakken. 

Trainers zijn compleet gemaakt door Patrick V. en de VTC. Vrijwilligers is en blijft een 

uitdaging. Programma voor het 100-jarig bestaan is bekend. Jacco Bakker gaat deze kar 

trekken i.p.v. Patrick V. Keuring A-veld is nog niet bekend.  

 

Henk Nielen en Kees Sopjes worden bedankt voor hun vrijwilligerswerk de afgelopen jaren. 

 
 
Notulen 2021  
 
Geen aanmerkingen. Notulen is vastgesteld. 
 

Bestuursleden verkiesbaar 

Dennis en Laurence zijn vacant. 

Verslag jeugdvoorzitter 

Jeugdcommissie is weer volledig Laurence bedankt ze voor hun inzet. Vanwege Corona 

mochten we niets. Hopelijk kunnen we dit achter ons laten. Iedereen in hetzelfde tenue. 

Jo13 en Jo14 zijn kampioen geworden. Sinds dit jaar hebben we weer mini`s. We proberen 

de oudere jeugd weer enthousiast te krijgen met leuke activiteiten. 

Verslag penningmeester 

o Toelichting jaarverslag seizoen 2020-2021 

Kantine gesloten vanwege Corona, slecht voor de omzet. Positief resultaat van €3700,- Hoop 

kosten gemaakt met de verbouwing van de kantine. €109000,- totale kosten. Inkomsten 

113000,-   

o Stand van zaken seizoen 2021-2022 

Positief ruim €8000,-. Er is een hoop uitgegeven aan de kleding €20000,- dit wordt een 

kledingfonds en is binnen 5 jaar terugbetaald. Henk Nielen heeft een vraag over de 

sponsoring waar het bedrag in de financiële rapportage terugkomt. Dennis legt dit uit en 

vertelt hoe het kledingfonds werkt.  
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o Prognose seizoen 2022-2023 

Er kan geen prognose gegeven worden over de rest van het seizoen. Kampioenschap en het 

100-jarig bestaan speelt hier een grote rol in. 

 

o Vaststelling van de jaarrekening 2020-2021, decharge aan het bestuur inzake 

het gevoerde beleid over seizoen 2020-2021 

 

o Kascommissie 2023 

Daniel van Ammers en Peter Broertjes. Met de kascommissie alles doorgenomen en 

decharge verleend. Iedereen is akkoord. 

Contributie blijft gelijk en wordt niet verhoogd. We hebben geen negatieve cijfers. 

 

Verslag voetbal technische zaken 

Sheets overnemen van Patrick.  

Patrick is trots op dat er trainers zijn met een kleine vergoeding toch elke keer voor de groep 

staan. Jammer dat Arjen en Ashwin stoppen. Veel succes bij WSV`30. Veel keuze voor een 

nieuwe trainer. Gekozen voor Pieter van Netten. Zijn assistent wordt ?  

Er is een nu een zoektocht naar de ondersteunende functie. Patrick V. stopt als grensrechter 

van het 1e. Hopelijk biedt iemand anders zich aan. 

Vertrouwen in het nieuwe seizoen qua bezetting van de trainers. 

Bierpull actie is een succes. Er komt een vervolg, een soort nieuwe club van 100. 

100-jarig jubileum is 25 juni 

Kleding – er ligt voldoende om de trainers in het nieuw te steken.  

Ballen – elke trainer krijgt nieuwe ballen, maar ze verdwijnen. Zonde van het geld en het is 

te hopen dat er beter op gelet gaat worden. 

Er komt nog een gepaste afscheidsavond voor de selectie en het afscheid van Arjen Zwaan 
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Verslag sponsorcommissie 
 
Jaap, Soof en Tessa vormen de sponsorcommissie. De vriendenloterij, hier zijn 73 loten 
verkocht. €2200,- is hiermee opgehaald. Van elk verkocht lot gaat 45% naar vvv Westzaan.  
 
Albert Heijn actie – hier is ruim 700,- mee opgehaald. Er loopt momenteel ook een Vomar 
actie. 
 
Sponsorborden – welke waren nog goed. Er hangen nu 4 nieuwe borden. Er is een nieuwe 
leverancier. 2 sponsoren zijn gestopt. De sponsorbedragen voor de borden zijn omhoog 
gegaan.  
 
Idee was om een bedrijvencompetitie te gaan doen, dit ging door Corona niet door. In de 
feestweek komt er op woensdagavond  22 juni een bedrijventoernooi. Inschrijven kost 
€350,- Minimaal 8 teams moeten zich inschrijven, hopelijk worden het er meer. Als je niet 
wilt voetballen kun je uiteraard wel sponsoren. 
Aftrap voor volgend jaar om alsnog de bedrijvencompetitie te gaan doen.  

 

Rondvraag 

Kees Sopjes – er moet nog een kascommissie gekozen worden. Dennis: ik ga er achteraan 

om een kascommissie samen te stellen.  

 


